
Udvalget for Videnskab og Teknologi

Til: Videnskabsministeren

Dato: 27. oktober 2010

I et kommende samråd ønsker udvalget en drøftelse af følgende spørgsmål:

UVT alm. del

Samrådsspørgsmål M
Hvad vil ministeren gøre for at sætte yderligere fokus på behovet for en ordentlig
bredbåndskvalitet i Danmark, og hvilke initiativer vil der blive taget for at sikre,
at vi ikke fortsætter med at rasle ned af ranglisten, jf. ”Broadband Quality Study”
foretaget af Oxford University og Universidad de Oviedo?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Yildiz Akdogan (S).

På udvalgets vegne

Marianne Jelved
formand
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